
Svar	på	interpellation	från	Eva	Bergman	(SD)	angående	mål	i	socialnämnden.	
	
Vid	kommunfullmäktiges	sammanträde	den	17	december	2018	ställde	Eva	Bergman	
(SD)	en	interpellation	till	mig	angående	att	i	socialnämnden	finns	målet	att	barnets	
socialsekreterare	ska	träffa	placerade	barn	fyra	gånger	per	år	och	att	målet	är	att	85	%	
av	de	placerade	ska	besökas.	
	
Interpellationen	utmynnar	i	en	fråga	som	jag	besvarar	enligt	följande:	
	
Är	det	15	%	av	barnen	som	då	inte	får	något	besök	alls?	
	
Enligt	lag	ska	socialsekreterare	träffa	placerade	barn	regelbundet,	vilket	också	görs.	
Varför	målet	inte	är	att	samtliga	placerade	barn	ska	träffa	sin	socialsekreterare	fyra	
gånger/år	är	för	att	det	alltid	finns	några	barn	som	inte	behöver	dessa	besök.		
Det	är	t	ex	barn	som	är	placerade	hos	nära	anhörig(a)	eller	att	det	utifrån	individens	
behov	inte	bedöms	att	fyra	besök	under	året	behövs.		
Självklart	träffas	också	dessa	barn	men	kanske	bara	2-3	gånger	om	året.	
	
Danderyd	2019-01-26	
	
Carina	Erlandsson	(M)	
ordförande	socialnämnden	
	
	
	
	


